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Dualarımız Sizinle 
Dünya üzerindeki bütün devletler gibi, ülkemiz de sınırlarında fiili bir durumun oluşmasına
müsaade etmeyecektir. Terör ve teröristle mücadele adına yürütülen Zeytin
Dalı Operasyonu, Başkumandanımız Recep Tayyip Erdoğan liderliğinde Şanlı
Ordumuz tarafından dış mihrakların her tülü kirli
oyunlarına rağmen hassasiyetle yürütülmektedir.

Ülkemizin bekası ve milletimizin huzuru
için başlatılan bu operasyonun başarıyla

sonuçlanacağına dair en küçük bir şüphemiz
bulunmamaktadır. Afrin’de onur mücadelesi
veriyoruz. Bizler de Türk Silahlı Kuvvetleri‐
mize ve Kahraman Mehmetçiklerimize dua‐
larımızla destek olmaya çalışıyoruz. Kalbimiz
ve dualarımız her daim onlarladır.

Şehitlerimize Yüce Allah'tan rahmet,
kederli ailelerine başsağlığı diliyo‐

ruz. Gazilerimizin bir an önce sağlıklarına
kavuşmalarını, cephedeki kahraman as‐
kerlerimizin en kısa sürede zafer ve sela‐
metle sevdiklerine kavuşmalarını temenni
ediyoruz. Allah askerimize güç versin, Or‐
dumuzu muzaffer kılsın.

KKaahhrraammaannllaarr  
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Kültür ve Turizm Bakanı Nu‐
man Kurtulmuş’un da iştirak ettiği
EMITT Turizm Fuarı açılış prog‐
ramına yurt içinden ve dışından
çok sayıda davetli katıldı. Fuarda
10 salonda 85 ülkeden 1065 katı‐
lımcı yer aldı. Uluslararası alanda
ilk 5’te bulunan EMITT Turizm Fua‐
rı’nda Aziziye Belediyesi’nin katkı‐
larıyla oluşturulan Aziziye standı
ziyaretçilerin beğenisini topladı.

EEMMIITTTT’’ttee  AAzziizziiyyee  
RRüüzzggaarrıı  EEssttii        2

Aziziye Belediye Başkanı Mu‐
hammed Cevdet Orhan, Aziziye İlçe
Milli Eğitim Müdürü Nurullah Yavi‐
lioğlu’nun da eşlik ettiği programda
ilçede bulunan Atatürk, 23 Nisan,
Başçakmak ve Eskipolat Ortaokul‐
larında 8. sınıf öğrencilerine yönelik
Liseye Giriş Sınavı (LGS) hazırlık
kitabı dağıttı. >>>>  Sayfa 11’de

BBaaşşkkaann’’ddaann  EEğğiittiimmee  DDeesstteekk

Aziziye Belediyesi Nikah Salonu'nda
düzenlenen bağış kampanyasına Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Or‐
han, belediye başkan yardımcıları ve be‐
lediye çalışanları da katıldı. Kampanyaya
destek veren vatandaşlar kan vermek için
uzun kuyruklar oluşturdu. Sabah erken
saatlerde başlayan kampanya mesai biti‐
mine kadar devam etti. >>>>  Sayfa 5’te

11  ÜÜnniittee  KKaann  33  CCaann

Türkiye Gençlik Vakfı Erzurum İl Tem‐
silciği, şehit aileleri, gaziler ve gazi yakın‐
larıyla akşam yemeğinde bir araya geldi.
Şehit ve gazilerimizin ülkemizin istiklali
ve bu topraklardaki şanlı tarihimizin ölüm‐
süz sembolleri olduğunu ifade eden Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Orhan,
“ Ne mutlu bize ki yüzlerce yıl önce ki gibi
yüksek ve karakterli ruh ile bu memleketin
çocukları sancak yere düşmesin, bu top‐
raklar bizlere vatan kalsın diye aynı ruhu
sergilemekteler ” dedi. >>>>  Sayfa 4’te

TTÜÜGGVVAA  ŞŞeehhiitt  AAiilleelleerrii
VVee  GGaazziilleerrii  AAğğıırrllaaddıı
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Kültür ve Turizm Bakanı Numan
Kurtulmuş’un da iştirak ettiği
EMITT Turizm Fuarı açılış

programına yurt içinden ve dışından
çok sayıda davetli katıldı. Fuarda 10 sa‐
londa 85 ülkeden 1065 katılımcı yer
aldı. Uluslararası alanda ilk 5’te bulunan
EMITT Turizm Fuarı’nda Aziziye Bele‐
diyesi’nin katkılarıyla oluşturulan Aziziye
standı ziyaretçilerin beğenisini topladı.

Aziziye ilçesinin tarihi, doğal ve kültürel
dokusunun yanı sıra termal zenginlikle‐
rinin sergilendiği Aziziye standında Ilıca
Termal Tesisleri’nin yer aldığı bölüm, zi‐
yaretçilerin ilgi odağı oldu. Aziziye Belediye
Başkanı Muhammed Cevdet Orhan, Aziziye
standını ziyaret eden Kültür ve Turizm
Bakanı Numan Kurtulmuş ile TBMM Baş‐
kanvekili Ahmet Aydın’a Aziziye ilçesini
anlatarak, turizm potansiyelleriyle ilgili
bilgiler verdi. Konuklarıyla yakından ilgi‐
lenen Başkan Orhan, misa�irlerini hem ya‐
tırım hem de gezi için Aziziye’ye davet etti.

Aziziye Termal 
Misa�irlerini Bekliyor

Aziziye’nin Anadolu’nun tarihe beşiklik
etmiş en önemli yerleşim yerlerinden
birisi olduğunu anlatan Aziziye Belediye
Başkanı Muhammed Cevdet Orhan, “Doğu
Akdeniz Uluslararası Turizm ve Seyahat
Fuarı, son yıllarda özellikle termal turizm
potansiyelinden adından sıkça söz ettiren
Aziziyemizin tanıtımı noktasında ayrı bir
öneme sahip. Her yıl EMITT Fuarı’na ka‐
tıldığımız gibi yurt içinden ve dışından
gelen fuar davetlerini değerlendirerek il‐
çemizi buralarda temsil ediyoruz. Bu sa‐
yede çok sayıda misa�ir ilçemizi tercih
ediyor ve özellikle termal zenginliklerimiz‐
den faydalandırıyoruz” şeklinde konuştu.

İlçemizi  Hakkıyla 
Temsil Ediyoruz

Fuara ilişkin değerlendirmelerde bu‐
lunan Başkan Orhan, “Dünyanın en bü‐
yükleri arasında yerini alan Doğu Akdeniz
Uluslararası Turizm ve Seyahat Fuarı
(EMITT), bu sene oldukça hareketli baş‐
ladı. Çok sayıda katılımcının ve ziya‐
retçinin yer aldığı fuarda ilçemizi hak‐
kıyla tanıtabilmek için görevli personel‐
lerimizle birlikte misa�irlerimizi ağırlı‐

yoruz. Buradaki önceliğimiz ilçemizi ta‐
nımayan ziyaretçilere ilçemizi anlatmak;
tarihi, doğal ve termal zenginlikleri‐
mizden onları faydalandırmaktır” dedi. 

Eksi 40’dan Artı 40’a 
Eşsiz Bir Yolculuk 

İki farklı ortamı misa�irlere yaşattık‐
larını ifade eden Başkan Orhan,” Erzurum
ilimiz kış turizmiyle marka haline geldi.
Şehrimiz, içerisinde bulunduğumuz bu

günlerde kayak severlerin akınına uğruyor.
Gündüz kayağa giden misa�irlerimizi akşam
kaplıcalarımızda ağırlıyoruz. Kaplıcaları‐
mızın su sıcaklığı 38 ile 40 derece arasında.
Bu sıcaklıklar termal sularda bulunan mi‐
nerallerin korunması için ideal olan de‐
recelerdir. Bu anlamda hede�imiz şehrimize
gelen tüm misa�irlerimizi gündüz kayak
yaptırdıktan sonra akşam kaplıcalarımızda
ağırlayarak eksi 40’tan artı 40’a eşsiz bir
yolculuk yaptırmaktır” diye konuştu.

EMITT Turizm Fuarı’nda
Aziziye Rüzgarı Esti
Dünyanın ve Türkiye’nin dört bir
yanından ziyaretçilerin akın ettiği,
Doğu Akdeniz Uluslararası Turizm ve
Seyahat Fuarı’nda Aziziye yerini aldı.
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Konunun çok önemli olduğu‐
na işaret ederek bir değer‐
lendirme yapan Milletvekili

İbrahim Aydemir, Erzurum mahallele‐
rine yönelik görüş ve tespitlerini paylaştı.
Erzurum’un tarihi mahalleleriyle birlikte
özel bir mana ifade ettiğini belirten
Milletvekili Aydemir, 2012’de Belediye
Meclisi kararıyla mahalle statüleri kal‐
dırılan yerleşim alanlarına isim ve ko‐
numlarının iadesini talep eden Millet‐
vekili Aydemir, bu konuda özel hassasiyet
ve dikkatle bir isim ve konum restoras‐

yonu yapacağına inandıklarını
bildirdi. Aydemir, ‘Erzurum’un
kendi manasıyla yeniden buluş‐
ması adına, mahalle isimlerinin
yaşatılması hayati önemdedir.  Bu
isimlere yönelik ciddi bir restoras‐
yon yapacağına inanıyoruz. ‘dedi.

Erzurum Mahalleleri
ve Tarihi Kayıtlar

Erzurum Mahalle isimlerinin gerek
tarihçi Prof. Dr. İbrahim Konyalı gerek
Abdurrahim Şerif Beygu ve gerekse Şerif
Efendi araştırmalarına göre Osmanlı İm‐
paratorluğunun yükseliş döneminde ko‐
nulduğunu ve Evliya Çelebi Seyahatna‐
mesi, Naima Tarihi, il yazıcı defterlerinde
bu isimlerin kayıt altına alındığını kay‐
deden Milletvekili Aydemir, mahalle
adları iadesinin Erzurum tarihine büyük
bir hizmet olacağını aktardı.

Erzurum’un Mahalle İsimleri Şehir
Tarihi İçin Önemli Referanslardır
Değerlendirmelerini paylaşan Mil‐

letvekili Aydemir, Mahalle isim‐
lerinin yalnız �iziki adresler değil
aynı zamanda her Erzurumlunun
kimlik kaynağı olduğunu, şahsiyet
bulduğu mahaller olduğunu kay‐
dederek, “Erzurum’un mahalle isim‐
leri şehir tarihi için önemli refe‐
ranslardır. Tarihi örgüler,
yetişen şahsiyetler ve olay‐

lar babında her mahalle şe‐

hir tarihinin bir yönünü aktarır” dedi.

Her Mahallenin Ayrı 
Bir Öyküsü Vardır

Erzurum’da her mahallenin ayrı
bir öyküsü ve şehir tarihi içinde ayrı
bir sayfası olduğunu vurgulayan Mil‐
letvekili Aydemir, “Erzurum kimliğini,
dadaş hüviyetini tarifte mahallelerin
özel ve vurgulu manaları vardır. Ga‐
vurboğanlılık, Tosyalılık, Kavaklılık, Çır‐
çırlılık gibi. Mahalle adları orada ye‐
tişmiş insanları tarif eder: Mahallebaşılı,
Yoncalıklı gibi. Dadaşlık üslubu içinde
bir duruşu temsil eden mahallelilik ol‐
gusunu terk edemeyiz” diye konuştu.

Erzurum Mahalleleri Ve
Temsil Ettikleri Özel Manalar

Erzurum tarihi içinde her mahallenin
ayrı ve özgü bir manayı temsil ettiği, ma‐
halle isimlerinin aynı zamanda  birer
tarihi kayıt hükmünde olduğunun altını
çizen Milletvekili Aydemir, “Mahalle isim‐
leri Erzurum’un tarihi durum, adresi ol‐
duğu olayları ve yetiştirdiği şahsiyetleri
ifade ve kaydeder. Mahalle isimlerinin
hemen hepsi ayrı ayrı sosyal tabakaları
ifade bakımından önemli olduğu gibi,
kent kültürüne taşıdığı moti�lerle de
önemlidir. Mesela: Erzurum’un son iki
asırda sanatkâr kesiminin yaşadığı mahalle
Cedittir, Muratpaşa, Mumcu, Vanefendi
şehri siyaseten ve kanaaten yöneten ke‐
simin tercih ettiği mahaller olmuştur. Ka‐
vak, Çırçır, Gavurboğan, Yoncalık, Çırçır,
Hacı Cuma gibi mahallelerimiz birer

delikanlılık mekanları olarak
maruftur” kaydını düştü.

Bana mahalleni söyle…

Erzurum’da ‘bana mahalleni söyle
kim olduğunu, duruşunu söyleyeyim’
anlayışının olduğuna dikkat çeken Mil‐
letvekili Aydemir, “Mahalle isimleri
şehrin kültür tapuları, ekonomik vizyon
adresleridir. Erzurum’da her eski ma‐
hallenin il vizyonuna kattığı özel ve
ayrı bir mana vardır ve her mahalle
yaşayanlarının dünyaya bakışı, yaşama
şekli, hayat üslubu, dikkat ve hassasi‐
yetleriyle kent kimliğine  kesin ve
keskin bir mana katar, ifade eder” dedi.

Erzurum’un Her Mahallesi 
Bir Manevi Duraktır
“Erzurum’da çoğu mahalle bir man‐

evi duraktır. Burada yetişmiş kanaat
önderleriyle, tarihi şahsiyetleriyle ken‐
dini ifade eder” diyen Aydemir, “Mahalle
olgusu Erzurumlunun kendini tari�idir,
nerelisin: Erzurumlu, hangi mahalle‐
den……, bu ikinci cevap Erzurum’un
kültür haritası içindeki yerinizi söyler.
Şurası dikkate alınmalıdır ki, gelecek
nesiller için her mahalle adı bir Erzu‐
rum köprüsüdür. Bu gönül köprülerinin
kaldırılmasıyla, daraltılıp azaltılmasıyla
Erzurumlu kendini tarif edemez du‐
ruma düşmüş, bu durum hatıralara
yansıyan komşuluk ilişkilerini deforme
etmiştir. Mahalle adlarının değiştiril‐
mesi bir kültür erozyonuna da yol aç‐
mıştır” hatırlatmasında bulundu.

Yetkililerin Hassasiyetine İnanıyoruz
Erzurum Mahalle isimlerinin �iziki

plan yanında manevi cihetten de bir
değer olduğuna dikkat çeken Milletvekili
Aydemir, “Erzurum’un kendi manasıyla
yeniden buluşması adına, mahalle isim‐
lerinin mutlaka iadesi hayati önemdedir.
Bu konuda özel dikkat ve hassasiyeti
olan yerel yönetimlerimizin isimlere
yönelik ciddi bir restorasyon yapaca‐

ğına, öncesinde yapılan hatayı dü‐
zelteceklerine ina‐

nıyoruz” dedi.

AK Parti Erzurum Milletvekili İbrahim Aydemir’den Mahalle Hassasiyeti

AK Parti Erzurum Milletvekili
İbrahim Aydemir, “Erzurum tarihi
içinde her mahallenin ayrı, özel
ve özgü bir manası vardır” dedi.

YYAAŞŞAASSIINN  MMAAHHAALLLLEELLEERRİİMMİİZZ
İbrahim
AYDEMİR
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Duygulu anların yaşandığı prog‐
rama AK Parti İstanbul Mil‐
letvekili Mehmet Metiner, AK

Parti Erzurum Milletvekilleri Prof. Dr.
Mustafa Ilıcalı ile Orhan Deligöz, Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Or‐
han, Yakutiye Belediye Başkanı Ali Korkut,
Erzurum Baro Başkanı Talat Göğebakan,
Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul
ve Yetimleri Derneği Erzurum Şube Baş‐
kanı Recep Akgül, şehit aileleri, gaziler
ve gazi yakınları katıldı.

Şehit ve gazilerimizin ülkemizin is‐
tiklali ve bu topraklardaki şanlı tarihi‐
mizin ölümsüz sembolleri olduğunu ifade
eden Aziziye Belediye Başkanı Muham‐
med Cevdet Orhan, “ Ne mutlu bize ki
yüzlerce yıl önce ki gibi yüksek ve ka‐
rakterli ruh ile bu memleketin çocukları
sancak yere düşmesin, bu topraklar biz‐

lere vatan kalsın diye aynı ruhu ortaya
koymaktalar. Gerek Doğu ve Güneydo‐

ğu'da, gerek Suriye'de gerekse 15 Tem‐
muz'da buna bir kez daha şahit olduk.

Bu ruh bizde var oldukça devletimiz
hiçbir zaman için bölünemez, yıkılamaz,
bizim bağımsızlıkla bütünlüğümüz bo‐
zulamaz. Milleti, bayrağı, vatanı ve devleti
için canlarını feda eden tüm şehitlerimizi
rahmetle ve dualarla yad ediyor; vatanı‐
mızı, istiklalimizi, birlik ve beraberliğimizi
canları pahasına savunan, kutlu mücadele
sırasında yaralanan kahraman gazileri‐
mize de şükranlarımı sunuyorum” dedi.
Duygulu anların yaşandığı program pro‐
tokol konuşmalarının ardından birlikte
çektirilen hatıra fotoğrafıyla son buldu

TÜGVA Şehit Aileleri 
Ve Gazileri Ağırladı
Türkiye Gençlik Vakfı (TÜGVA) Erzurum İl Temsilciği, şehit aileleri, gaziler ve 
gazi yakınlarıyla akşam yemeğinde bir araya geldi.

KKaahhrraammaannllaarr  

KKaahhrraammaannllaarr  
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Erzurum’un
Aziziye Belediye Meclisi

aldığı kararla şehit ve gazi isimlerini
ilçedeki cadde ile sokaklara vererek
yaşatacak. Sosyal ve kültürel beledi-
yecilik çalışmalarıyla adından sıkça

söz ettiren Azi-
ziye Belediyesi, Ocak ayı

Belediye Meclis Toplantısı’nda örnek
bir karara imza attı. Toplantıda; 1996
yılında Şırnak İli Çağlayan mevkiinde
terörle mücadele sırasında şehit olan
Uzman Çavuş Şener Aldemir ve Kıbrıs
savaş gazileri ile İlçe merkezinde ika-
met eden terörle mücadele kapsa-
mındaki gazilerin isimlerinin uygun

cadde ve sokak-
lara verilmesi kararı alındı.

Alınan örnek kararla ilgili bir açık-
lama yapan Aziziye Belediye Başkanı
Muhammed Cevdet Orhan,” Bu cennet
vatanımızın her türlü düşmana karşı
müdafaasında gözünü kırpmadan bu-
lunmuş şehit ve gazilerimizin isimlerini
ilçemizde uygun olan cadde ve sokak-
lara vererek ölümsüzleştirmeyi he-
de�liyoruz. Şehit ve gazilerimiz her an
kalbimizdeler. Onların isimlerinin unu-
tulmaması ve sürekli hatırlanması için
bu tür çalışmaları her fırsatta tekrar-

layacağız.”
şeklinde konuştu. Milli

ve manevi değerlerimize sahip
çıkmanın her Türk vatandaşının asli
görevi olduğunun altını çizen Başkan
Orhan,” Şehitlerimiz ve gazilerimiz bi-
zim gurur kaynağımızdır. Şanlı tarihi-
miz onların kanlarıyla ve canlarıyla
yazılan kahramanlık destanlarıyla do-
ludur. Bizler de onlara olan borcumuzu;
çok okuyarak, çok çalışarak, çok üre-
terek ve evlatlarımızı iyi yetiştirerek
ödeyeceğiz. Bu duygularla vatan sa-
vunmasında bulunmuş tüm şehitleri-
mizi ve vefat etmiş gazilerimizi rah-
metle anıyor, hayatta olan gazilerimiz
ile kahramanlarımızın kıymetli aile-
lerine şükranlarımı sunuyorum.” dedi.
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CCeevvddeett  OOrrhhaann,,  ““KK
aahhrraammaannllaarrıınn  ii

ssiimmlleerriinniinn  uu
nnuuttuullmmaammaassıı  vvee  ssüü

rreekkllii  hhaatt
ıırrllaannmmaassıı  iiççiinn  

bbuu  ttüürr  ççaa
llıışşmmaallaarrıı  hheerr

  ffıırrssaattttaa  
tteekkrraarrllaayy

aaccaağğıızz””
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Başbakan Yardımcısı Prof.
Dr. Recep Akdağ başkanlığında
bir heyet Aziziye bölgesinde
yer alan Et ve Süt Kurumu'na
bağlı Erzurum Et Kombinasında
incelemelerde  bulundu. Baş‐
bakan Yardımcısı Akdağ'a: Er‐
zurum Milletvekili Prof. Dr. Mus‐
tafa Ilıcalı, AK Parti Erzurum İl
Başkanı Mehmet Emin Öz, Azi‐

ziye Belediye Başkanı Muham‐
med Cevdet  Orhan ve çeşitli
kurumların  idarecileri eşlik etti. 

Yetkililerden üretim süreç‐
leri ve kurumun çalışma sis‐
temiyle ilgili bilgiler alan Akdağ,
çalışanlarla da bir araya gel‐
meyi ihmal etmedi. Bölge hay‐
vancılığına can suyu olacak Er‐
zurum Et Kombinası, günlük

bölgeden aldığı sığır ve koyun‐
ları keserek ürettiği etleri kar‐
kas ve kemiksiz olarak veya et
ürünleri şeklinde tüketicinin
tercihine sunarak hizmet ve‐
recek. Kurumun hinterlant ala‐
nı; Erzurum, Ardahan, Artvin,
Bayburt, Erzincan, Giresun, Gü‐
müşhane, Kars, Rize ve Trab‐
zon bölgelerini kapsayacak.

11  ÜÜnniittee  
KKaann  33  CCaann

A
ziziye Belediyesi Nikah Salo‐
nu'nda başlayan bağış kam‐
panyasına Aziziye Belediye

Başkanı Muhammed Cevdet Orhan, be‐
lediye başkan yardımcıları ve belediye
çalışanları da katıldı. Kampanyaya destek
veren vatandaşlar kan vermek için uzun
kuyruklar oluşturdu. Sabah erken sa‐
atlerde başlayan kampanya mesai biti‐
mine kadar devam etti.

Kanın tek kaynağının insan olduğunu
ifade eden Aziziye Belediye Başkanı
Muhammed Cevdet Orhan, “ Bu hayati
sıvının başka bir muadili yok. Bu yüzden

kan bağışlamak, hayat kurtarmakla eş değer.
Hiç tanımadığınız insanlara kan bağışlayarak
derman olabilir, bu arada kan bağışlayarak
kendi sağlığınızı da koruyabilirsiniz. Her yıl
yüzlerce insan hastalık ya da kaza sonrası
kan bulunamadığı için hayatını kaybediyor.
Oysa sürekli ve düzenli kan bağışı sayesinde
bu can kayıpları yaşanmayabilir. Kimin ne
zaman kana ihtiyacının olacağını Allah bilir.
Her an herkesin başına gelebilecek küçük
bir kazayla kan kaybı yaşanabilir ve kan ih‐
tiyacı doğabilir. Bizde belediye olarak hem
toplumsal bilincimizi artırmak hem de Kızı‐
lay’a katkıda bulunmak için bu kampanyayı
düzenledik. Emeği geçenlere ve kan bağışı
yapan hemşerilerime teşekkür ederim” dedi.  

Aziziye Belediyesi, Kızılay ile birlikte '1 Ünite Kan 3 Can' kan bağışı 
kampanyasını gerçekleştirdi.

Akdağ Et Kombinasını Gezdi
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Belediye Meclis Üyelerimiz

1980 yılında Erzurum’da dün‐
yaya geldim ve eğitim hayatımın
tamamı Erzurum’da geçti. Eğitim
hayatıma devam ederken Türki‐
ye’nin ve Erzurum’un yakın tari‐
hine tanık oldum. Bugünün genç‐
lerinin hatırına gelmeyecek birçok
anlatının ve güzel anının birço‐
ğunu bizzat yaşadım. Erzurum
sokaklarında koşarken yürüdü‐
ğümü fark ettim. Sonra hayatın
yoğun koşuşturmacasında yoğun
bir iş hayatının içerisinde buldum
kendimi. Uzun yıllar Milli Eğitim
Bakanlığı’na bağlı özel bir eğitim
kurum olan Sinyal Sürücü Kur‐
su’nun işletmeciliğini sürdürdüm
ve aynı işime devam etmekteyim.
Bu sırada mutlu bir aileye ve 3
evlada sahip oldum. Siyasete olan
ilgimi her zaman vardı. Allah
(c.c), Cumhurbaşkanımız gibi bir
liderin arkasında yürüyerek, şeh‐
rimize ve ülkemize meclis üyesi
olarak hizmet etmeyi nasip etti. 

Ülkemiz cumhuriyetin kurul‐
masından bu yana sürekli büyü‐
meyi ve gelişmeyi hede�lemiş. An‐
cak; askeri darbelerden tutun da,
muhtıralara kadar çok değişik ne‐
denlerle ülke olarak bu hedeften
saptırılmışız. Kurtuluş mücadele‐
mizi nice zorluklar ve yokluklarla
kazanan Gazi Milletimize; tüp, gaz,
şeker, ekmek kuyrukları reva gö‐
rülmüş. Yakın tarihte ise terör ör‐
gütleri, ekonomik krizler, Gezi Parkı
gibi toplumsal olaylarla iç karışıklık
çıkartarak ülkemiz diz çöktürül‐
meye çalışılmıştır. 15 Temmuz
2016’da hainlerin darbe girişimi
de yine ülkemizin varlığına ve bü‐
yümesine yönelik bertaraf ettiği‐
miz çok ciddi bir saldırıydı. Bugün
aynı senaryo Afrin’de karşımıza
çıkmaktadır.  Mehmetçiğimiz Af‐
rin’de ülkemizin bekası için canını
ortaya koymuş, hainlere karşı can‐
siperane mücadele etmektedir.

Milletimiz birliğini, dirliğini ve
hepsinden önemlisini inancını ta
ki; Cumhurbaşkanımız Sayın Recep
Tayyip Erdoğan’ın AK Partimizi
2002 yılında kurana kadar dip diri
tutmuştur. Bir eğitimci gözüyle
2002 yılından itibaren ülkemizin
gelişimine baktığımız zaman; sağ‐
lıktan eğitime, askeri alandan sosyal
hayata, adaletten bilimsel çalış‐
malara kadar her alanda sıçrama

yaptığımızı çok açıktır. Bu baş
döndürücü gelişmeyi Cumhur‐
başkanımız Sayın Recep Tayyip
Erdoğan’a ve ona inanıp destek
veren büyük milletimize borçluyuz. 

Aziziye Belediye Meclisi ola‐
rak, Belediye Başkanımız Mu‐
hammed Cevdet Orhan bey ile
birlikte bugüne kadar ilçemizde
yaptığımız çalışmaların tamamın‐
da her kesime ulaşma ve azami
düzeyde memnun etme amacını
güttük. Aziziye olarak ülkemizin
kutlu yükselişine ayak uydurduk
ve AK Partimizin adalet ve kal‐
kınma düsturu esasına göre ça‐
lışmalarımızı gerçekleştirdik. Ilıca,
Saltuklu ve Selçuklu merkez ma‐
hallerimizin yanında 69 köy iken
mahalle statüsüne geçen sorum‐
luluk bölgemiz içerisinde yerinde
çözümler ürettik. Göreve başla‐
dığımız tarih olan 2014 yılında,
Belediye Başkanımızın halkımı‐
zın taleplerini öğrenmek ama‐
cıyla yaptırdığı anket neticesinde
çalışmalarımızı şekillendirdik.

Bugün ilçemizde Doğu Anadolu
Bölgesi’ne örnek olabilecek birçok
çalışma mevcut. Yaptığımız bütün
hizmetlerin tamamı öncelikle ih‐
tiyaca binaen gerçekleşiyor. Aziziye
Belediye Meclisi olarak uyumlu ve
efektif bir çalışma sergileyerek ça‐
lışmalarımızı gerçekleştiriyoruz.

Erzurum Milletvekillerimizin
tamamı ve Erzurum Büyükşehir
Belediye Başkanımız Mehmet Sek‐
men ile istişare toplantılarında bir
araya geliyoruz. Bölgemizi ilgi‐
lendiren her gelişmede istişare
mekanizmasının harekete geçi‐
rerek çözüm üretiyoruz. Rabbim
birlik ve beraberliğimizi daim kıla‐
rak, hayırlı çalışmalar vesile olma‐
mızı nasip etsin. Selam ve dua ile.

Belediyemizin sosyal sorum‐
luluk projeleriyle istihdam, eğitim,
sanat ve kültür alanlarında yaptığı
destekleriyle ilçede yaşayan kadın‐
larımız da belli bir hedef doğrultu‐
sunda yararlanmaktadırlar. Biz ka‐
dınlar olarak ailemizde, çevre‐
mizde kısacası hayatın her ala‐
nında üreten, kendini değerli
bulan, geliştiren sorumluluk
sahibi bireyler olduğumuzun
bilincindeyiz. Demokrasimizi
geliştirmemiz için Sayın Cum‐
hurbaşkanımız Recep Tayyip
Erdoğan her fırsatta kadın‐
ların siyasi hayatta olduğu gibi ha‐
yatın her alanında yer almasını is‐
temekte ve �iili olarak da destekle‐
mektedir.   Kentimizin batıya açılan
kapısı Aziziye ilçemizdir. Belediyemiz
şeker fabrikası dahil organize sanayi
bölgesine, lojistik tesislere, termal
turizm merkezine, askeri kışlalara,
nakliyeciler sitesi ve sebze haline
hizmet vermektedir.  Partimizin üze‐
rinde ısrarla durduğu önemli ko‐
nulardan birisi dikey değil yatay
kent anlayışıyla ilçemiz ön sıralarda
cazibe merkezi olmuştur. Bu cazibe
merkezi olmasında Erzurum Büyük
Şehir Belediyesiyle uyumlu çalış‐
mamızın katkısı büyüktür.  Yine il‐
çeye doğal gazın gelişiyle de yatay
kentleşme yaygınlaşmıştır.  Ilıca
merkezi kentsel dönüşüm nedeniyle
daha sağlıklı ve yaşanır bir yer ol‐
muştur. Erzurum Atatürk Üniversi‐
tesi ve Erzurum Teknik Üniversi‐
te’sine komşu olunması nedeniyle
ilçemizde büyük ve görkemli Yurt‐
Kur adıyla öğrenci yurtları açılmıştır.
Erzurum göç veren bir kent olmasına
rağmen Aziziye ilçemiz göç alan bir
ilçe olmuştur. Yine açılan eğitimin
her kademesindeki resmi ve özel
okullarla da ilçemiz gelişmektedir.
Belediyemizin Hentbol takımıyla,
spor tesisleriyle, parklarıyla, özellikle
de hava temizliğiyle, gül, lale ve çi‐
çeğiyle donatılmış yeşil alanlarıyla,
temiz, geniş cadde ve sokaklarıyla
göz kamaştıran huzurlu bir ilçedir.
Yine araç park sorunu olmayan,
ulaşımda sorun yaşanmayan, kış
süresince de yolları kapanmayan
72 mahalleye (köye) hizmet verilen
Erzurum’un say�iye yeridir.  Muh‐
tarlık ve taziye evlerinin yapımı,
camilerin iç temizliği yanında ab‐
dest hanelerinin sıcak sulu olduğu,

parklarda gece yarılarına kadar
çocuk seslerinin, köpek havlama‐
larının ve sürü halinde güvercin
ve kuş seslerinin duyulduğu bir il‐
çedir. Belediyemiz bu bilinçle be‐
lediyecilik görevini sürdürmektedir. 

AK Parti oy oranıyla ülke sırala‐
masında üst sıralarda yer almasına
rağmen, göç veren bir kentte yaşı‐
yoruz. Ankara, Gaziantep ve Kayseri
gibi sanayileşen ve gelişen kentlerde
14 yıllık eğitim ve öğretmenlik ha‐
yatını yaşamış birisi olarak ailecek
karar verip geri Erzurum’a döndük.
Erzurum’u nasıl olurda her bakım‐
dan geliştiririz diye sorumluluktan
kaçmadık. Partimizin adı adalet ve
kalkınmaysa Erzurum bu anlayıştan
yeterince yararlanmalıydı. Partiler
amaç değil, hizmet aracı oldukla‐
rından dolayı kalkınmamız bu an‐
layışla yapılmalıdır.  Ülkenin kal‐
kınmasında pay sahibi olunduğu
gibi, pay almada da pay sahibiyiz.
Herkes birisinden bir şey bekle‐
meden kendisi bir şeyler yaptığını
göstermelidir ve yaşadığı köyüne,
ilçesine, kentine ve ülkesine karşı
sorumluluk bilinciyle hareket et‐
melidir.  Yaşadığı yeri huzurlu, mut‐
lu ve kalkınmış kılmak her insanın
üzerine milli bir görevdir. Erzurum
vatanın kurtuluşunda üzerine dü‐
şeni sorumluluk bilinciyle yerine
getirdiği gibi ülkenin kalkınmasında
da bu bilincini yitirmemelidir. Af‐
rin’de Türk Ordusu’nun başlattığı
“Zeytin Dalı” hareketinde yer alan
başta Başkomutan Cumhurbaşka‐
nımız Recep Tayyip Erdoğan ve ko‐
muta kademesindeki askerlerimize
muzafferiyetler, vatan savunma‐
sında şehadet şerbeti içen şehitle‐
rimize yüce Allah’tan rahmet, ga‐
zilerimize acil şifalar dilerim. Allah
cümlemizin yar ve yardımcısı olsun.

AZİZİYE BELEDİYE MECLİS ÜYESİ
SERKANT TOLGA KUZU

AZİZİYE BELEDİYE MECLİS ÜYESİ
HÜLYA ARIKAN SALTUKLU
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Aziziye bağlı Paşayurdu
Mahallesi'nde bölgede
muhtarlarının da hazır
bulunduğu bir toplantı
gerçekleşti. Programa; Er‐
zurum Milletvekili Prof.
Dr. Mustafa Ilıcalı, Er‐
zurum Büyükşehir
Belediye Başkanı
Mehmet Sek‐

men, Aziziye Belediye
Başkanı Muhammed Cev‐
det Orhan, bölgede bulu‐
nan mahallelerin muh‐
tarları ve çok sayıda ma‐
halle sakini katıldı. Paşa‐
yurdu Mahalle Muhtarı

Hacı Polat'ın konuş‐
masıyla başlayan prog‐
ramda Paşayurdu ve

civarı mahallelerde ya‐

pılan hizmetler ile prob‐
lemler görüşüldü. Yaklaşık
iki saat süren toplantıda
Büyükşehir Belediye Baş‐
kanı Mehmet Sekmen ve
Aziziye Belediye Başkanı
Muhammed Cevdet Or‐
han gerekli notları alırken,
Milletvekili Prof. Dr. Mus‐
tafa Ilıcalı ise ülke günde‐
miyle ilgili bilgiler verdi.

Kurulduğu ilk günden itibaren AK
Parti'ye Erzurum'da gönül vermiş dua‐
yenler Aziziye'de buluştu. Programa Er‐
zurum Milletvekili Prof. Mustafa Ilıcalı,
Erzurum Büyükşehir Belediye Başkanı
Mehmet Sekmen, Aziziye Belediye Baş‐
kanı Muhammed Cevdet Orhan, Erzurum
Kent Konseyi Başkanı Hüseyin Tanfer,
AK Parti'ye Erzurum'da hizmet etmiş ve
gönül vermiş çok sayıda davetli katıldı.

Erzurum Milletvekili Prof. Dr. Mustafa
Ilıcalı'nın öncülüğünde yapılan toplantıda
AK Parti'nin Erzurum'daki dünü, bugünü
ve yarını konuşuldu. Duayenlerin buluşma
programlarının ilerleyen zamanlarla belli

periyodlarla tekrarlanacağı bildirildi.

PPaaşşaayyuurrdduu’’nnddaa  TTooppllaannddıı  BBööllggee  MMuuhhttaarrllaarrıı  

DDuuaayyeennlleerr  AAzziizziiyyee''ddee  BBuulluuşşttuu
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Aziziye Belediyesi ile AK Parti Azi‐
ziye İlçe Başkanlığı’nın birlikte
gerçekleştirdiği eğitim kampı

sona erdi. Ilıca Termal Tesisleri’nde ger‐
çekleşen programa, AK Parti Erzurum İl
Başkanı Mehmet Emin Öz, Milletvekili Prof.
Dr. Mustafa Ilıcalı, Büyükşehir Belediye
Başkanvekili Eyüp Tavlaşoğlu, Aziziye Be‐
lediye Başkanı Muhammed Cevdet Orhan,
AK Parti Aziziye İlçe Başkanı Ensar Coşkun,
Aziziye Belediye meclis üyeleri, AK Parti
Aziziye kadın ve gençlik teşkilatları üyeleri
katıldı. Açılış konuşmalarının ardından
kamp programı eğitimci Tarkan Zengin’in
Siyasal İletişim Berecileri konulu eğitimi
ile devam etti. Programın ikinci bölümünde
ise Aziziye Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan, belediye çalışmalarıyla ilgili
katılımcılara sunum yaptı. Programda AK
Parti Aziziye Gençlik Kolları Başkanı Haluk
Ziya Yağma ve AK Parti Kadın Kolları

Başkanı Mualla Turan Saykal, teşkilatlarında
geçmişten bugüne kadar yaptıkları çalış‐
maları anlattılar.  Türk askerinin Afrin’de
teröristlere karşı önemli bir mücadele ser‐
gilediğini anlatan AK Parti Aziziye İlçe Baş‐
kanı Ensar Coşkun, Mehmetçiğin Suriye’de
insanlığın, Müslümanların, Türklerin, Kürt‐
lerin ve Arapların haklarını savunduğunu
söyledi. Coşkun, “Afrin’de şehit olan as‐
kerlerimiz mertebe olarak en yüksek nok‐
taya ulaştılar. Erzurum olarak bizde Piyade
Teğmen Ahmet Aktepe kardeşimizi Afrin’de
şehit verdik. Bu kardeşimize ve bütün şe‐

hitlerimize Allah’tan rahmet diliyorum. Bu
nedenle gece gündüz hem çalışacağız hem
de dualarımızda askerlerimize yer vere‐
ceğiz. Bizlerde çalışmalarımıza başladık.
Sandık kurullarımızı oluşturarak, köy zi‐
yaretlerimize devam ediyoruz. 2019 için
çalışmalarımıza şimdiden başladık” dedi. 

Reisimizle Birlikte Her 
Türlü Mücadeleye Hazırız

Sözlerine Afrin’de teröristlere karşı
mücadele sırasında şehit olan Mehmet‐
çiklere rahmet, ailelerine başsağlığı dile‐
yerek başlayan Aziziye Belediye Başkanı
Muhammed Cevdet Orhan, “ Biz o kadar
büyük bir milletiz ki  orada devletimiz te‐
röristlere karşı mücadele verirken bizler
burada tek vücut olarak dualarımızla onların
yanında oluyoruz. ‘Önce ben gideceğim

sonra da sizi götüreceğim’ diyen bir lidere
sahibiz. Eğer böyle bir durum olursa İnşallah
bizler orada Reisimizle birlikte her türlü
mücadeleye hazır olduğumuzu buradan
bir kez daha bildirmek istiyorum” dedi.

Aziziye Cazibesi ile 
Nüfusunu Yükseltiyor

Aziziye ilçesinin sahip olduğu 1702 ki‐
lometrekare yüz ölçümüyle Büyükşehir il‐
çeleri arasında en büyük sorumluluk alanına
sahip olduğunu ifade eden Başkan Orhan
sözlerini şöyle sürdürdü:   Geçtiğimiz gün‐
lerde açıklanan sonuçları incelediğimizde
yine Erzurum’da nüfusu en fazla artan il‐

çenin Aziziyemiz olduğu görülecektir. İlçe‐
mizin nüfusu 2014 yılında yaklaşık 51 bin
civarlarındayken 2017 Aralık ayı rakamla‐
rına göre 59 bin 309 sayısına ulaştığı gö‐
rülmektedir. Bu da demek oluyor ki; elbette
Erzurum’un nüfus sayısının düşmesi is‐
tediğimiz bir durum değil fakat Aziziye
ilçe cazibesi açısından değerlendirildi‐
ğinde gerek şehir merkezinden gerekse
diğer ilçelerden göç alan bir konumdadır. 

Hede�imiz İstişare Mekanizmasını
Harekete Geçirmek

Buradaki en büyük amacımız istişare
kültürünü harekete geçirmektir.  Bu anlamda
istişare mekanizmasını harekete geçirerek
ortaya çıkacak �ikirleri hayata geçirmek

 en önemli hede�imiz. İlçemize hizmet etti‐
ğimiz yaklaşık 4 yıllık süre içerisinde her
zaman istişare kültürüne önem verdik.
Gerek vatandaşlarımızla, gerek teşki‐
latımızla gerekse siyasi olarak bü‐
yüklerimizle sürekli istişare içeri‐
sinde olduk. Sonuç olarak çalışma‐
larımızı istişareler neticesinde alın‐
mış olan kararlara göre yürüttük.

Vaatlerimizin Büyük 
Bölümünü Gerçekleştirdik

2019 yılının seçim yılı olduğunu ifade
eden Başkan Orhan, seçim çalışmalarının
şimdiden başladığını belirterek konuşmasını
şöyle sürdürdü: İnşallah 2018 Nisan ayının
başlamasıyla birlikte vatandaşlarımıza

seçim vaa‐
di olarak ifade
ettiğimiz bütün
projeleri hayata ge‐
çirmiş ve kalan çalış‐
malarımızı tamamlamak
üzere olacağız. Rabbime
şükrediyorum ki; Yaptığımız
çalışmalarla seçim vaatlerimizin
hemen hemen tamamına yakınını
hayata geçirdik. Hayata geçiremediği‐
miz kısımları ise yine bu önemli toplantıda
tartışacağız. Böyle

 
 

  
 

 
    

    
  

    
     

     
    

   
   

    
     

   
    

     
    

    
   

    
   

   
    

    
    

    

   
 

    
     

    
    

     
    
     

     
   

    
    

    
      

    
     

  
   

    
    

     
     
   

    
     

  
 

     
     
    

     
     
    

    
   

    
      

     
     
      

    
    

   
       
     

   
     

   
     
     

     
    

   
      
     

   
  

     
     

   
    

     
      
     

    
     

   
     

   

     
     
      

 

   
    

     
   
      

     
   

    
    

     
  

    
    

   
     

     
     

      
    

     
    
      

     
    

    
    

    

Aziziye Belediyesi, AK Parti Aziz
eğitim kampı düzenledi. Aziziye

Cevdet Orhan, seçimlerde
yerine getirdiklerini b

hızlı artan nüfus
cazibe merk

geldiğini söyledi. 

Aziziye İlçesi’nin Aziziye İlçesi’nin Aziziye İlçesi’nin Aziziye İlçesi’nin 

Aziziye Belediye Başkanı 
Muhammed Cevdet ORHAN
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bir toplan‐
tının düzen‐

l e n m e s i n d e
emeği olan herkese

teşekkür ediyorum.
Çalışmalarımızda biz‐

lere destek olan İlçe Baş‐
kanımız Ensar Coşkun ve yö‐

netimine, bizlerden desteklerini

hiçbir zaman esirgemeyen İl Başkanımız
Mehmet Emin Öz beye teşekkür ediyo‐
rum. Ayrıca Milletvekilimiz Prof. Dr. Mus‐
tafa Ilıcalı’ya teşekkür ediyorum. Top‐
lantımızı yaptığımız tesislerin ilçemize
kazandırılmasında gerçekten çok büyük
emekleri bulunuyor. Başta Başbakan Yar‐
dımcımız Prof. Dr. Sayın Recep Akdağ
olmak üzere milletvekillerimizin tama‐
mına teşekkür ediyorum. Ne zaman
kapılarını çalsak ve bir sıkıntımızı an‐
latsak mutlaka ilgileniyorlar ve ilgili
yerleri harekete geçiriyorlar. Son ola‐
rak Büyükşehir Belediye Başkanımız
Mehmet Sekmen beye teşekkür edi‐

yorum. Yapmış olduğumuz çalışma‐
larda Büyükşehir Belediyemizin des‐

teğini her zaman hissediyoruz. Toplan‐
tımızın hayırlara vesile olmasını niyaz
ediyor, birlik ve beraberlik içerisinde
en güzel hizmetleri yapmayı diliyorum.

Aziziye Birliğin Ve 
Beraberliğin Adresidir

Aziziye ilçesinin kendileri için önemli
bir bölge olduğunu aktaran Erzurum Bü‐
yükşehir Belediye Başkanvekili Eyüp Tav‐
laşoğlu, burada yapılan bütün toplantı‐
lardan ciddi bir motivasyon, uyum ve
enerji aldıklarını söyledi. Tavlaşoğlu, “Aziziye
birlik ve beraberliğin vücut bulduğu yerdir.
Aziziye ilçemizde, Türkiye’nin en genç be‐
lediye başkanı, AK Parti

Genel Merkezinde görev almış, parti
disiplinini ve terbiyesini almış, çalışkan,
uyumlu ve belediyeler arasındaki uyu‐
mun da ne kadar önemli olduğunu bilen
çalışkan bir belediye başkanına sahibiz.
Belediyede meclisimiz de çok genç ve
dinamik kardeşlerimizden oluşuyor.
Meclis üyesi arkadaşlarımızın tamamı
hem Aziziye Belediye Meclisi’nde hem
de Büyükşehir Belediye Meclisi’nde en
sorunsuz çalışan ve ilçeleriyle ilgili ih‐
tiyaçları sürekli gündemde tutan ve Bü‐
yükşehir Belediyemizin de çalışmalarına
en çok destek veren kardeşlerimizdir.
Hepsini yürekten tebrik ediyorum” dedi. 

Şehitlerimizin kanı 
yerde kalmayacak

AK Parti Erzurum Milletvekili Prof. Dr.
Mustafa Ilıcalı ise bölgede önemli yatı‐
rımların olduğunu, bu yatırımların istih‐
dama ve bölge ekonomisine önemli geti‐
rilerinin olacağını söyledi. Afrin’de ki ge‐
lişmeleri değerlendiren Ilıcalı, “ Şehitleri‐

mize Allah’tan rahmet diliyorum. Eğer
bayrağımız dalgalanıyorsa bu şehitlerimiz
sayesinde de oluyor. Geçtiğimiz günlerde
de şehit aileleri ve yakınlarını bir araya
getiren anlamlı bir toplantı yapmıştık. İl‐
çemizdeki şehit aileleriyle de bir araya
geliyoruz. Öyle bir büyük milletiz ki şehit
ailelerimizi bugün bıraksak Afrin’e gide‐
cekler ve kanlarının son damlasına

kadar savaşacaklar. İnşallah Başbakanı‐
mızın dediği gibi terörle çok etkin bir mü‐
cadele ederek 2018 yılında terörü Türki‐
ye'nin gündeminden düşüreceğiz. Kimsenin
bir karış toprağında gözümüz yok. Sınırı‐
mızın güvenliğini sağlıyoruz. Güvenliğimiz
için elimizden geleni yapıyoruz. Bu bir
milli duruştur. Tüm partiler bu anlamda
PKK'ya destek veren partiler hariç milli
bir duruş sergilemişlerdir. Ülkemizi koruma
noktasında şehitlerimiz muhakkak ola‐
caktır ancak al bayraktaki tek damla ka‐
nımız yerde kalmayacaktır” diye konuştu. 

1071’den Bu Yana 
Bölgede Mücadele Veriyoruz

AK Parti Erzurum İl Başkanı Meh‐
met Emin Öz ise konuşmasına Af‐
rin’deki şehitlerimize Allah’tan rahmet
dileyerek başladı. “1071’den bu yana
bu bölgede savaşıyoruz” diyen İl Baş‐
kanı Öz, “ Ben özellikle bu organizas‐
yonu yapan AK Parti Aziziye Başkan‐
lığımıza, İlçe Başkanımız Ensar Coş‐
kun’a ve en önemlisi Aziziye Belediye

Başkanımız Muhammed Cevdet Orhan
beye çok teşekkür ediyorum” dedi. 

Cumhurbaşkanı 16 Mart’ta Erzurum’da

AK Parti Erzurum İl Başkanlığı kongre‐
sinin 16 Mart tarihinde yapılacağı bilgisini
veren Başkan Öz,  “16 Mart 2018
tarihinde Ge‐

nel Başkanımız ve Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla AK
Parti Erzurum İl Başkanlığı kongresi ya‐
pılacak. Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip
Erdoğan genelde iki ili bir araya getirerek
kongre yapıyor. Ancak Erzurum’u tek ola‐
rak programa aldılar. Cumhurbaşkanı‐
mızın Erzurum kongresini tek olarak
programa alması ilimize önem verdiğinin
göstergesidir. Bu nedenle o gün bütün
teşkilatlarımızı Cumhurbaşkanımızı kar‐
şılamaya ve törene bekliyorum. Çünkü
bizim buradan vereceğimiz kuvvetli mesaj,
eminim Afrin’deki şehitlerimize, asker‐
lerimize ve Türkiye’nin her tarafında di‐
renen ve ülkesini savunan insanlara çok
büyük bir moral olacaktır. Bu nedenle
16 Mart 2018 tarihi önemlidir. Bu vesileyle
herkesi kongremize davet ediyorum. Bu
vesileyle bu güzel eğitim programını ter‐
tipleyen Aziziye Belediye Başkanımız Mu‐
hammed Cevdet Orhan’a ve AK Parti Azi‐
ziye İlçe Başkanımız Ensar Coşkun’a te‐
şekkür ediyorum” diye konuştu. Kamp
programı teşkilat üyelerinin iyi temenni
dileklerini iletmeleri ve birlikte çektirilen
hatıra fotoğrafının ardından son buldu.

iziye İlçe Başkanlığı ile birlikte
e Belediye Başkanı Muhammed
e vaat ettikleri hizmetleri

 belirterek, Aziziye’nin
suyla Erzurum’un
kezi haline

 söyledi. 

 Cazibesi Artıyor Cazibesi Artıyor Cazibesi Artıyor Cazibesi Artıyor

 
N
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Muhtarlarımızın Gözüyle
Sayın Cumhurbaşkanımız muhtarlara değer

vermeden önce, muhtarların hiçbir yerde ağırlığı
yoktu ve çok önemsemiyorlardı. Şimdi resmi
olsun, özel olsun, kurumlara gittiğimiz zaman ol‐
duğumuz makamın ağırlığını hissediyoruz. Bunu
cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’a
borçluyuz. Yine güncel olarak baktığımız zaman
Cumhurbaşkanımızın İslam işbirliği Teşkilatı’nı
bir araya toplayıp ve Amerika’nın Kudüs anlamında
yaptığı haksızlığa karşı dik duruş sergileyebilmek
için aldığı ortak karar bizim açımızdan çok önem‐
lidir. Bu gelişmenin ardından da Amerika’ya tokat

gibi gelen Birleşmiş Milletler
oylama sonucu, Cumhurbaş‐
kanımız Sayın Recep Tayyip
Erdoğan’ın ne denli önemli bir
lider olduğunun en büyük gös‐
tergesidir. Cumhurbaşkanımız
kimsesizlerin ve mazlumların
sesi olmuş, garibanları kucak‐
laşmış ve zalimin karşısında
durmuştur. Onun bize sahip
çıktığı kadar bizim de ona sa‐
hip çıkmamız ve arkasında
her zaman dimdik durmamız
gerekmektedir. Sayın Cumhur‐

başkanımıza memleketimize kazandırdıkları bu
sağlam duruşu için çok teşekkür ediyoruz. Aziziye
Belediye Başkanımız Muhammed Cevdet Orhan’la
birlikte mahallemizden kalıcı ve önemli çalışmalar
gerçekleştiriyoruz. Selçuklu mahallemiz sürekli
büyüyen ve gelişen bir yerleşim alanı. Bu anlamda
ihtiyaçları da zamanla değişiyor. Nüfusumuzun
artmasıyla birlikte bir okul ihtiyacı doğdu ve sağ
olsun Belediye Başkanımızla birlikte istişare
ederek mahallemizin okul ihtiyacını çözdük.

Taziye evleri ve Milli Egemenlik Caddesi’nde
yapılan tapu düzenleme çalışmaları da yine beledi‐
yemizin gerçekleştirdiği önemli çalışmalar arasında
ön plana çıkıyor. Muhtarlık binamız, Aziziye Beledi‐
yemiz tarafından yapıldı ve vatandaşın kullanımına
sunuldu. Bu sayede vatandaşlarımız nezih bir ortamda
hak ettikleri hizmeti alabiliyorlar.  Belediye Başkanı‐
mıza özellikle iletişim anlamında çok rahat ulaşabi‐
liyoruz. Gecenin hangi saatinde ararsak arayalım,
günün hangi saatinde kendisine ulaşırsak ulaşalım
bize hep olumlu şekilde dönüyor ve gereken konu‐
sunda yardımcı oluyor. Aziziye Belediyemizle olduğu
kadar Erzurum Büyükşehir Belediyemizle de istişare
içerisinde uyumlu bir çalışma sergiliyoruz. Belli ara‐
lıklarla muhtarlarla toplantılar yapılıyor ve sorunla‐
rımıza çözüm üretiliyor. Bu biz muhtarları oldukça
memnun ediyor. Büyükşehir ve Aziziye Belediyeleri‐
mizce, bu sene mahallemizde cadde ve sokaklarda
güzel bir tabela çalışması yapıldı. Bu önemli bir sı‐
kıntıydı. Çünkü dışarıdan gelen vatandaşları bırakın,
mahallemizde yaşayan vatandaşlar bile birçok cadde
ve sokağı bulamıyordu. Bu çalışma sayesinde önemli
bir sorunda ortadan kaldırılmış oldu. Büyükşehir Be‐
lediye Başkanımız Mehmet Sekmen’in şahsında ekibine
ve tüm çalışma arkadaşlarına teşekkür ediyorum.

Selçuklu Mahalle Muhtarı Şinasi Terzioğlu

Cumhurbaşkanımız Recep Tayip Erdoğan,
dik durduğu ve mazlumların yanında oldukları
için hep arkasında olacağız. Dünya’ya böyle
bir lider çok az gelir. Ülkemizin bugün itibariyle
bulunduğunu noktaya nerelerden geldiği çok

açıktır. Bu anlamda
Sayın Cumhurbaş‐
kanımıza şükranla‐
rımızı sunuyoruz.
Aziziye Belediye Baş‐
kanımız Muhammed
Cevdet Orhan Bey
ile birlikte uyumlu
bir çalışma sergili‐
yoruz. İstişare top‐
lantılarımızda vatan‐
daşlarımızın talep‐
lerini alıyor ve en
kısa zamanda çözüm
üretiyoruz. Mahalle‐

mize bugüne kadar yapılmayan hizmetlerin
tamamı bu dönemde gerçekleşti. Belediye Baş‐
kanımız Muhammed Cevdet Orhan Bey ve eki‐
bine çalışmaları için teşekkür ediyorum. Er‐
zurum Büyükşehir Belediye Başkanımız Meh‐
met Sekmen’de her anlamda sesimize kulak
veriyor ve taleplerimizi cevaplandırıyor. Bu an‐
lamda kendilerine teşekkürü borç biliyorum.

Paşayurdu Mahalle Muhtarı Hacı Polat

Halkımızın alt tabakasından üst tabakasına
hitap eden bir Cumhurbaşkanına sahibiz. Bizi
bizden iyi biliyor. Toplumun her tabakasıyla
barışık ve kimin neye ihtiyacı olduğunu bilen bir
lidere sahibiz. Hastane kuyruklarından aldığımı
memleketimizi hızlı trenlere, eşi benzeri görül‐

memiş tünellere ve
daha sayamadığımız
birçok çağdaş yeniliğe
kavuşturdu. Böyle bir
liderin arkasında dur‐
mak bizi gururlandı‐
rıyor. Cumhurbaşka‐
nımız Recep Tayyip
Erdoğan’ın her za‐
man yanında oldu‐
ğumuzu ifade etmek
istiyorum.  Yaklaşık
4 yıldır Aziziye Bele‐
diye Başkanımız Mu‐
hammed Cevdet Or‐
han ile birlikte çalış‐

maktayız. Vatandaşlarımızdan gelen talepleri
başkanımızla istişare ettik ve gelen talepleri hep
olumlu sonuçlandırdık. Mahallerimizin ihtiyacı
olan köy konakları, çoban evleri, kilit taşı yol
yapım çalışmaları hep bu dönemde gerçekleştirildi.
Aziziye Belediyemizde çalışan her kardeşime ve
bilhassa Belediye Başkanımız Sayın Muham‐
med Cevdet Orhan’a böyle kıymetli çalışmaları
için teşekkür ediyorum. Mahallemizde özellikle
kanalizasyon çalışmaları ve su ile ilgili işlerde
Büyükşehir Belediye yetkililerimiz her zaman
çağrılarımıza cevap veriyor. Birliktelik içeri‐
sinde uyumlu bir çalışma sergiliyoruz. Erzurum
Büyükşehir Belediye Başkanımız Mehmet
Sekmen tarım ve hayvancılığın bölgede ge‐
lişmesi için ellerinden geleni yapıyor. Bu an‐
lamda kendilerine teşekkürlerimi arzediyorum. 

Özbek Mahalle Muhtarı Erol Çelebi

Ordumuz bugün Afrin’de 7 düvele karşı
beka savaşı veriyor. Düşmanlar her fırsatta
bizi bölmeye çalışıyorlar. Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdoğan içerideki başarısını
milletimizin yükünü sırtlayarak dışarıda da

gösteriyor. Bizler
her şartta Cumhur‐
başkanımızla yürü‐
meye hazırız.  Azi‐
ziye halkı olarak çok
şanslıyız. Çünkü:
Muhammed Cevdet
Orhan Bey gibi mü‐
tevazi ve saygın bir
belediye başkanına
sahibiz. Mahallemiz
ve vatandaşlarımız
için istediğimiz tüm
çalışmalarda her za‐
man yanımızda

oldu ve taleplerimizi karşıladı. Mahallemizin
kilit taşının yapılması, düğün salonunun inşa
edilmesi ve birçok eseri Aziziye Belediyemize
borçluyuz. Başkanımıza ve ekibine çalışma‐
larında başarılar diliyorum. Erzurum Bü‐
yükşehir Belediye Başkanımız Mehmet Sek‐
men Bey şehrimize kalıcı yatırımlar kazan‐
dırmak istiyor. Bu anlamda çaba ve gayretini
fazlasıyla görüyoruz. Bizimle olan iş ve iş‐
lemlerde hassasiyetleri ortadır. Köylerde hay‐
vancılığın gelişmesi içinden ellerinden geleni
yapmaya çalışıyorlar. Bu anlamda destekle‐
rinden dolayı kendilerine teşekkür ediyorum.

Başçakmak Mahalle Muhtarı Ali Yalçın 

Bugün Türkiye’nin geldiği nokta her kesimce
kabul edilmekte ve bu tablonun oluşmasında
emeği olan Cumhurbaşkanımız Sayın Recep
Tayyip Erdoğan takdir görmektedir. Sosyal ya‐
şamdan sağlığa, eğitimden ulaşıma kadar her

alanda sıçrama yaptık.
Liderimizin her şartta
arkasındayız. Mahal‐
lemizde yapılan her
çalışmada Aziziye Be‐
lediyemizin katkısı var.
Belediye Başkanımız
Muhammed Cevdet
Orhan Bey’e her iste‐
diğimizde ulaşabili‐
yor, iletişim anlamın‐
da hiçbir güçlük ya‐
şamıyoruz. Kendisine
ve ekibine teşekkür
ediyoruz. Büyükşehir
Belediye Başkanımız
Mehmet Sekmen Bey

ile birlikte yürüttüğümüz çalışmalar mevcut
ve bu çalışmalar hızla ilerliyor. Birlikte plan‐
ladığımız ve programa alınan çalışmalarımın
tamamı karşılıklı görüş alışverişleriyle birlikte
ortaya çıktı. Bu çalışmalar tamamlandığında
çok daha güzel sonuçlar ortaya çıkacaktır. 

Eğerti Mahalle Muhtarı Hanefi Tercan

Şinasi Terzioğlu

Ali Yalçın

Hacı Polat Erol Çelebi

Hanefi Tercan
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A
ziziye Belediye Başkanı Mu‐
hammed Cevdet Orhan, Aziziye
İlçe Milli Eğitim Müdürü Nu‐

rullah Yavilioğlu’nun da eşlik ettiği prog‐
ramda ilçede bulunan Atatürk, 23 Nisan,
Başçakmak ve Eskipolat Ortaokullarında
8. sınıf öğrencilerine yönelik Liseye
Giriş Sınavı (LGS) hazırlık kitabı dağıttı.

Aziziye Belediyesi Kültür ve Sosyal
İşler Müdürlüğü eliyle dağıtılan hazırlık
kitapları; ilçe genelinde 14 okulda 8.
sınıfta öğrenim gören toplam 935 öğ‐
renciye ulaştırılırken, Milli Eğitim Bakanlığı
(MEB) tarafından belirlenen ders kitap‐
larını da destekleyici nitelikte olacak.

En büyük arzularının Aziziye ilçesinde
eğitimi destekleyerek başarı çıtasını do‐
ruğa çıkarmak olduğunun altını çizen
Aziziye Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan,” Aziziye Kaymakamlığımız
ve İlçe Milli Eğitim Müdürlüğümüz ile
koordineli örnek bir çalışma sergiliyoruz.
Her yıl ilçemizdeki okullar ve öğrenim
gören öğrencilerimizle ilgili istişare top‐
lantıları yapıyoruz. Bu toplantılar neti‐
cesinde ortaya çıkan ihtiyaca yerel yö‐
netimler olarak imkânlarımız mukabi‐

linde cevap veriyoruz” şeklinde konuştu.
Geçmiş yıllarda olduğu gibi 2017‐

2018 Eğitim Öğretim yılında da eğitime
desteklerinin artarak devam edeceğini
ifade Başkan Orhan,” Liseye Giriş Sınavı
(LGS) öğrencilerimiz için önemli bir dö‐
nemeç. Bu anlamda ilçemizde özellikle
8. sınıf öğrencilerimizin mevcut ders ki‐
taplarını destekleyecek ve bu bilgilerin
pekişmesine yardımcı olacak kitaplarımızı
yavrularımıza dağıttık. 2017‐2018 Eğitim
Öğretim yılı ikinci yarıyıl dönemine baş‐
layan ve Haziran ayında gerçekleşecek
olan Liseye Giriş Sınavı’na girecek tüm
öğrencilerimize başarılar diliyorum” dedi.

Aziziye İlçe Milli Eğitim Müdürü Nu‐
rullah Yavilioğlu, Aziziye Belediyesi ile
birlikte uyumlu bir çalışma sergiledik‐
lerini hatırlatarak, Aziziye Belediye Baş‐
kanı Muhammed Cevdet Orhan ve eki‐
bine eğitim ile ilgili hassasiyetleri için
teşekkür etti. Yavilioğlu ayrıca Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Or‐
han’ın bulundukları taleplere her zaman
olumlu cevap verdiğini ve desteklerini
kendilerinden hiçbir zaman esirgemedi‐
ğini hatırlatarak başarı dileklerini iletti.

Erzurum Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Orhan 8. sınıf
öğrencilerine Liseye Geçiş Sınavı (LGS) hazırlık kitabı hediye etti.

Aziziye Belediye Başkanı

Muhammed Cevdet Orhan, il‐

çede sakinlerine istişare ziya‐

retlerini sürdürüyor.  İlçenin

dört bir yanını gezen Başkan

Orhan, gezileri sırasında karşı‐

laştığı vatandaşlarla sohbet ede‐

rek talep ve düşüncelerini din‐

liyor. Sık sık esna�larla da bir

araya gelen Başkan Orhan, es‐

na�ların toplumun aynası oldu‐

ğunu ve istişare sünnetinin en

önemli değerlerden olduğunu bil‐

dirdi. Hede�lerinin sorumluluk

alanı olan 72 mahallede sıkılma‐

dık el bırakmamak olduğunu ifade

eden Başkan Orhan, aldıkları ka‐

rarlarda vatandaşlarla yaptıkları

istişare toplantılarının en önem‐

li belirleyici olduğunu söyledi.

Aksatılmıyor 

BBaaşşkkaann  OOrrhhaann’’ddaann  EEğğiittiimmee  DDeesstteekk

İstişare Ziyaretleri 
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K
urucu üyesi olduğum Ziraat Oda‐
mız ilk olarak 1996 yılında Ilıca
Ziraat Odası adıyla kuruldu.  2000

yılında oda başkanlığına aday olduk ve göreve
geldik. Bu tarihten itibaren birçok başarılı
projeye imza attık. 2012 yılında Büyükşehirler
Yasasının yürürlüğü girmesiyle birlikte Pa‐
landöken ilçesi de bize bağlandı ve Erzurum
Ziraat Odası ismini aldık. Bu süre zarfında
Aziziye ve Palandöken Ziraat Odalarını bir‐
leştirdik ve tek çatı altında topladık. Bölge‐
mizde çok ekilen tarım ürünleriyle ilgili çift‐
çilerimizi eğitmekle işe başladık. Patates, yem
bitkisi, şeker pancarı, buğday ve bunun gibi
birçok üründen daha fazla verim alınabilmesi
için çiftçilerimize eğitimler verdik ve onları
tarım fuarlarına götürdük.  Bu faaliyetlerimizin
yanı sıra yine birçok alanda çalışmalarımızı
sürdürdük. Çiftçimizi yakından ilgilendiren
çiftçi borçlanmaları hususunda yine Türki‐
ye’de bir ilki gerçekleştirerek, borçlanmaların
çiftçilerimizi sarsmayacak şekilde yapılanması
için öncü olduk. Bugünkü şartlarda yem bit‐
kilerinde, yem bitkisi ekim işlemlerinde, hay‐
vancılıkta odamızı her zaman ön plana çı‐
kardık ve çiftçilerimizin devletimizin sunduğu
imkânlardan azami düzeyde faydalanmaları
için üzerimize düşen görevleri fazlasıyla yap‐
tık. Çiftçilerimizin doğrudan gelir işlemleri
olsun, mazot desteği gibi işlemlerinin tama‐
mını Erzurum Ziraat Odası olarak yapıyoruz
ve çiftçilerimize her türlü bilgi ihtiyacında
bu hizmetleri ücretsiz olarak veriyoruz.

Tarımsal danışmanlık ve yayın 
hizmetlerimiz devam ediyor

2014 yılında başladığımız tarımsal da‐
nışmanlık ve yayın hizmetlerimiz devam edi‐
yor. Odamız bünyesinde görev yapan 8 mü‐
hendisimiz sürekli çiftçilerimizin ve hayvan‐
cılıkla uğraşan vatandaşlarımızın hizmetin‐
deler. Mühendislerimizle köy odalarında, top‐
lantılarda ve hemen yerde çiftçilerimize eği‐
timler vererek, bilgi anlamında en üst düzeyde
hizmet vermek gayretindeyiz. Bugüne kadar
60 noktaya yakın bölgede çiftçilerimize eği‐
timler verdik. Çiftçilerimizin doğru tarım uy‐
gulamaları yapabilmeleri için bu eğitimler
önemli. Bünyemizde bulunan mühendisle‐
rimizin verdiği eğitimlerin dışında yine
Atatürk Üniversitesi Veterinerlik Fakültesi’nde
görev yapan kıymetli hocalarımızı da davet
etmek suretiyle eğitimlerimizi gerçekleştirdik.
İlçe Tarım Müdürlüğümüz de gerektiğinde
eğitim ile ilgili destekleri bizlerden esirge‐
miyorlar.  Yönetimi biz almadan önce odamızın
faaliyetleri yok denilecek kadar azdı. Biz
göreve gelir gelmez çiftçilerimizle istişareler
yaptık ve onlarla sık sık bir araya geldik.
Daha sonra, ‘Tarım ve hayvancılık anlamında
imkânlarımız nelerdir, Nasıl üretimi daha
üst noktaya çıkartabiliriz?’ gibi soruları ken‐
dimize sorduk. Önceliğimiz devletimizin çift‐
çilerimiz ve hayvancılıkla uğraşan vatandaş‐
larımız için hazırladığı projeleri çiftçilerimizle
buluşturmak oldu. Bu anlamda verilen destek
ve hibelerin tamamına yakınından çiftçileri‐

mizi yararlandırdık. Odamız verilen hibe ve
desteklemelerden her zaman aslan payını
almış ve bunu çiftçilerimiz ve hayvancılıkla
uğraşan vatandaşlarımıza ulaştırmıştır.

Süt üreticilerimizi yalnız bırakmadık

Yine bölgemizde süt üretimi yapan va‐
tandaşlarımızı mandıra ve süt fabrikalarının
insafına bırakmadık. Süt fabrikaları ve man‐
dıraları birleşerek süt tekeli oluşturmak is‐
tediler. Bu süt üreticilerimiz için son derece
olumsuz bir gelişmeydi. Bu anlamda yine
üreticilerimizin yanındayız ve olmaya da de‐
vam edeceğiz.  Oda olarak paydaşlarımızın
ulaşamadıkları veya ulaşmakta zorlandıkları
her yere biz onlar için ulaşıyor ve işlerini ko‐
laylaştırıyoruz. Çiftçilerimize devletimizin
imkânlarından projeleriyle yararlanabilmeleri
için eğitimler veriyoruz. Bu eğitimler sorum‐
luluk alanımız içinde bulunan her yerde ger‐
çekleşiyor. Hayvan alımı, ürün ekimi, ağıl
yapımı, ahır yapımı, sulama gibi projelerin
tamamı odamızdan çıkacak. Biz Erzurum
Ziraat Odası olarak bu hizmetlerin tamamını
çiftçilerimize ücretsiz olarak sunacağız. 8
proje hazırlayan mühendisimizle Erzu‐
rum’da bir numara olduğumuzu söyleyebiliriz. 

Kurumsal yapıyı oluşturduk

Şu an odamızda kurumsal yapıyı oluş‐
turmuş durumdayız. Tarım Bakanlığı’nın her
hangi açıkladığı bir projede çiftçilerimiz direk
bize geliyorlar ve bizde onlara bu konuda
yardımcı oluyoruz. Çiftçilerimiz makineli
tarım için uygun olan bölgemizde tarım
aletleri ve gerekli ekipman alım işlemlerinde
ücretlerin yüksek olmasından dolayı zorla‐
nıyorlardı. 2015 yılında piyasa satıcı olarak
girdik ve piyasa rekabetinin oluşacağı bir
ortam hazırladık. Bu sayede �iyatlar yüzde
30 seviyesinde düştü ve çiftçilerimizin lehine
oluşan bu durumu hazırlamış olduk. Bunu
kâr yapma amacı gütmeden tarım aletleri
üreticileriyle direk irtibata geçtik ve onları
tüketici olan çiftçimizle buluşturduk. Dola‐
yısıyla durum üreticimizin lehine gelişti ve
katma değer olarak tüketiciye de yansıdı.
Bizim çiftçimiz gelişme açık ve neyi nerede
nasıl yapabileceğini çok iyi biliyor.  Ancak
bölgemizde çiftçimiz yaptığı işlerden tam

anlamıyla kâr yapamıyor. Bu yüzden çok
fazla tarım işiyle uğraşmak istemiyorlar.
Bugün köylerde kalan çiftçilerimiz hüküme‐
timin doğru ve yerinde politikaları sayesinde
duruyorlar. Hükümetimizin tarım ve hay‐
vancılıkla ilgili bu projeleri olmasa çiftçimizin
işi oldukça zor olacak. Bizlerde devletimizin
politikalarını destekleyerek köyden kente
göçün durması için elimizden gelen her şeyi
yapıyoruz. Erzurum Şeker Fabrikası’nın
Aziziye bölgesinde olması da yine yöre in‐
sanı için büyük bir avantaj. Sadece Daphan
Ovası Şeker Fabrikası’nın pancar ihtiyacının
karşılayabilecek üretim olanağına sahiptir. 

En önemli önceliğimiz eğitim

Çiftçilerimiz ve hayvancılıkla uğraşan va‐
tandaşlarımızı eğiterek yaptıkları işlerden
en yüksek verimi almalarını hede�liyoruz.
Hem tarım hem de hayvancılık anlamında
önemli destekler veriyoruz. Veteriner he‐
kimlerimiz her anlamda hazır durumdalar.
İhtiyaç duyulan durumlarda alanında uzman
profesör hocalarımızı da davet ediyoruz ve
çiftçimizin bilinçlendirilmesi adına elimizden
gelen her şeyi yapıyoruz. Geçtiğimiz günlerde
Atatürk Üniversitesi’nde görevli 11 profesör
hocamızı davet ettik ve bizi kırmayarak çift‐
çilerimiz ve hayvancılıkla uğraşan üyelerimiz
için eğitim verdiler.  Buradan Atatürk Üni‐
versitesi Rektörümüz Prof. Ömer Çomaklı’ya
ve Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Ahmet Çelik
beye ve onlara eşlik eden hocalarımızın ta‐
mamına teşekkürlerimi sunuyorum. Bu eği‐
timler sayesinde üreticilerimiz yemleme, ot
ekimi, otun toplanması gibi bir hayli önemli
konularda daha sağlıklı bilgilere sahip oldular. 

Projelerimizle odamızı 
bugünkü durumuna getirdik

6964 sayılı yasa ile kurulan odamız şu an‐
daki gelirleriyle yalnızca personelinin maaşını
ödeyebilir. Biz bütçemizdeki gelirimizle yetin‐
meyip projeler geliştirdik. Özellikle Tarım Ba‐
kanlığımızın projeleri olsun veya desteklemeler
olsun hepsinden fazlasıyla yararlandık. Bütçe‐
mizin yeterli olmamasına rağmen bu projeleri
geliştirdik ve paydaşlarımızın hizmetine sunduk.
Hede�lerimiz çok büyük ama sahip olduğumuz
bütçenin yetersizliği nedeniyle gerçekleştirme
ihtimalimiz zayıf. Ancak kısa ve ortada vadede
hede�lerimizi gerçekleştirmiş durumdayız. Bu‐
rası üyelerinin aidatlarıyla yürüyen ve bugünkü
duruma böyle gelmiş bir kurum. Birlik ve be‐
raberlik içerisinde daha iyi işler yapabileceğimiz
görüşündeyim.  Şuan yine TANAP’a sunduğumuz
önemli bir projemiz var. Gerçekleşmesi duru‐
munda 13 köyümüze önemli katkılar sağlayıp
çiftçilerimize faydalı olacağız. Bu projemizle
yem bitkisi üreteceğiz. Projemiz yüzde 90 ora‐
nında gerçekleşme aşamasında. Yaklaşık 1 Mil‐
yonluk bütçeli projemizin �izibilite aşaması ta‐
mamlandı. İnşallah ilerleyen günlerde bu müj‐
deyi de veririz. Çiftçilerimiz sürekli bir aradayız
ve köylerimizde sürekli geziyoruz. Bu anlamda
Aziziye Belediye Başkanımız Muhammed Cev‐
det Orhan’da köylerimize her hizmeti sunuyor.
Köylerimize ziyaretlerimiz sırasında muhtar‐

larımız Aziziye Belediyesi’nin yaptığı çalışmaları
bize anlatıyorlar. Bizlerde bu çalışmaları bire
bir görerek şahit oluyoruz. Köylerimize yapılan
çoban evleri, taziye evleri, düğün salonları,
kilit taş çalışmaları takdire şayandır. 

Büyükşehir Belediyemizin 
desteğini her zaman hissediyoruz

Erzurum olarak 25 bin kilometrekare so‐
rumluluk alanına sahibiz. Bizim bölgemizde
460 bin hektar tarıma elverişli alan bulunuyor.
Tarıma elverişli alanların yalnızca 115 bin
hektarı sulanabiliyor. Erzurum Büyükşehir
Belediye Başkanımız Mehmet Sekmen de
köylerde yaptıkları sulama için kullanılan gö‐
letlerle ve birçok hizmetle takdir topluyor.

Hayalimizdeki projeyle köyden 
kente göçü önlemek istiyoruz

Bizim hayalimizde olan ve yapılması güç
olmayan önemli bir projemiz var. Bu projedeki
amacımız köyden kente olan göçü durdurmak
ve insanları yaşadıkları yerde ekonomik de‐
ğerler oluşturarak göçü önlemektir. Projemizi
önceki Tarım ve Hayvancılık Bakanımız Faruk
Çelik’e iletmiştik. Bakanımız da olumlu görüş
bildirmişti. Şu anki Tarım ve Hayvancılık Ba‐
kanımız Ahmet Eşref Fakibaba da projemizin
dörtte birlik kısmını açıkladı. Bu projedeki
tek hede�imiz Erzurum’daki 8 yüz bin bü‐
yükbaş hayvanın sayısını beş yılda 1 milyonun
üzerine çıkarmak. 30‐40 haneli köylerimizi
de 50‐60 haneye çıkaracak bir proje. Proje‐
mizden kısaca bahsedecek olursak, Sosyal
Yardımlaşma Vakfı’na yapılan ödeneklerin
insanlara direk verilerek tembelleşmesini ön‐
leyerek onları üretim yapmaları için teşvik
edecek bir projedir. Şu an projemiz taslak
halinde sonrasında �izibilitesi yapılacak ve
hükümetimizin ilgili organlarına teslim ede‐
ceğiz. Köylerimizde erkek çocuklarımıza ev‐
lenmeleri için kız verilmiyor. Kızlarımızın
birçoğu okumuş. Biz dünyayı gezdik. Gittiğimiz
yerlerden biri olan Hollanda'da çiftçiler par‐
makla gösteriyorlar. Ancak bizim ülkemizde
çiftçilerin değeri yok. Biz de diyoruz ki; bizim
çiftçimiz çalışkandır, asildir, toprağını sever,
vatanseverdir ve çalışkan insanlardır. Biz de
istiyoruz ki bu insanların imkânlarını, yaşam
kalitelerini yükseltelim. Bu insanlar yaşadıkları
yerlerde kalsın.1 milyon 650 bin hektar me‐
raya sahibiz. Türkiye'nin yüzde 12'si oluyor.
Erzurum’da 700 bin küçükbaş hayvan var
ancak şehrimize 3 milyon küçükbaş hayvan
getiriliyor ve bu hayvanların hiçbiri Erzu‐
rum’da kesilmiyor.  Bunlar Diyarbakır, Van
gibi bölge illerinde kesiliyor ve bu anlamda
ortaya çıkan katma değer buralara gidiyor.
Bu konuda kanun yapıcıları ve yetkililere
çok iş düşüyor.  Erzurum'un karında, çamu‐
runda, soğuğunda durmak ve bu bölgeyi iyi
tanımak gerekiyor. Bu bölgenin kalkınması,
gelişmesi ve göçün önlenmesi için bu çalış‐
malara ihtiyacımız var. Mesela şu an buğday
desteği veriliyor ve bu çiftçimizin için çok
olumlu bir gelişme. Tarım Bakanlığımızın
verdiği buzağı desteği büyük baş hayvan
yetiştiricilerimizi memnun etmiş durumda. 

Erzurum Ziraat Odası Başkanı Şahset Karaman, göreve geldiği günden itibaren yaptığı hizmetleri Aziziye Bülten’e değerlendirdi. Hükümetin tarım ve hayvancılık politikalarının arkasında
olduğunu ifade eden Karaman, Büyükşehir Belediye Başkanı Mehmet Sekmen ve her zaman çiftçinin yanında olan Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Orhan’a teşekkür etti.

KKuurruummssaall  YYaappıı  OOlluuşşttuurrdduukk

Erzurum Ziraat Odası Başkanı
Şahset Karaman
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1-Bora Park rüyası nasıl gerçek oldu ve
hizmetlerinizle ilgili bilgi verir misiniz?

Y
aklaşık iki yıl önce Aziziye Belediye
Başkanımız Muhammed Cevdet
Orhan’ın daveti üzerine yatırım yap-

mak için Aziziye’ye geldik. Tesislerimizi yap-
maya başladık ve 1 yıl önce tamamladık.
Şükürler olsun açtığımız ilk günden bu yana
sürekli müşteri sayımız artırarak kâr edebilir
duruma geldik. Tesislerimizde halkımıza hiz-
met adına önemli işler yaptık. Dünya’da ve
ülkemizde rağbet gören birçok spor alanında
hizmet vermekteyiz. Body Building, Fitness,
Boks, Cardio, Zumba bunlarda birkaçı. Yine
bölgemizin en önemli ihtiyaçlarından biri olan
Türk hamamıyla hizmet vermekteyiz. Modern
anlamda bütün ihtiyaçları karşılamak üzerine
kurulmuş düğün salonlarımız ve halı sahala-

rımız da yine vatandaşları-
mızın hizmetine sunulmuş
durumda. Mevcut tesislerimizin
hemen yanı başına güzel bir
otel yaptık. Yaklaşık 1 ay gibi
kısa bir süre önce bu otelimizi
yapmamıza rağmen doluluk
oranı bakımından oldukça gü-
zel sonuçlar aldık. Müşteri po-
tansiyeli bakımından otelimiz
yüzümüzü güldürüyor. Oteli-
mizin alt kısmında bir 400-450
metrekare büyüklüğünde bir
kafeterya yaptık. Bu kafeterya

bölgenin ihtiyacı olan unsurları içerisinde ba-
rındırıyor. Yaptığımız yatırımların mutluluk ve
kazanç olarak bize geri dönmesi bizleri ziyade-
siyle mutlu ediyor. Tesislerimiz içerisinde yer
alan olan yüzme havuzumuz da bölgede
önemli bir eksikliği tamamlıyor. Yüzme havu-
zumuzu kullanan müşterilerimiz onlara refakat
eden hocalarımız sayesinde verim anlamında
istediğimiz yerlerdeler. Aziziye Belediye Baş-
kanımız Muhammed Cevdet Orhan’ın isteği
üzerine ilçeye kazandırdığımız Türk ha-
mamımız da oldukça rağbet gördü ve ka-
zançlı bir yatırım oldu. Türk hamamı hem
bizi kazanç olarak mutlu ediyor hem de böl-
gedeki önemli bir ihtiyacı ortadan kaldırıyor. 

2-Hede�lerinizden ve yaptığınız 
çalışmalardan bahseder misiniz?

Bizim temel misyonumuz ve vizyonumuz
insanlara sağlıklı bir yaşam kazandırmak ve
sporu hayatın her alanına yaymak. Yani biz
insanları hem mutlu etmek hem de hayat-
larını düzenlemek için bu alanda hizmet
veriyoruz.  Spor alanında verdiğimiz
hizmetlerle insanların sağlıkların
kavuşmalarını sağlıyoruz.
Özellikle yüzme havuzu
alanımızda tecrübeli ve
yetkin hocalarımız müş-
terilerimize yardımcı olu-

yorlar. Spor alanları oluşturarak ve geliştirerek
burada insanların sağlıklarını kavuşsun ka-
vuşmalarını sağlıyoruz. Özellikle yüzme havuzu
alanında hocalarımız var bu anlamda misafir-
lerimize yardımcı oluyorlar. Biz doktor değiliz
ancak bu anlamda yeterli bilgiye sahip olan
spor eğitmenlerimiz var. Spor eğitmenlerimiz
aynı zaman iyi bir yaşam koçudur. Tesisleri-
mizde verdiğimiz hizmetlerden müşterilerimiz
de memnun, bizlerde memnunuz. Üyelerimizle
tam bir aile ortamı oluşturduk. Toplumun her
kesiminden üyelerimizle kaynaşarak kaliteli
bir ortamın ortaya çıkmasını sağladık. Tes-
islerimizden hizmet alan müşterilerimizde,
hizmet veren çalışanlarımız da memnun.

3-Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cev-
det Orhan’ın desteklerinden söz ettiniz, ne-
lerdir bunlar?

Aziziye Belediyemiz bu güzel sosyal
donatı alanının ilçeye kazandırılma-
sında bize çok yardımcı oldu. Tes-
islerimizi yaparken hamam yap-
ma gibi bir düşüncemiz yoktu.
Aziziye Belediye Başkanımız
Muhammed Cevdet Orhan
bölgenin bir hamam ih-
tiyacının olduğunu
söylediler. Bizde
bu anlamda tes-
islerimizde bir
hamama yer

verdik. Bu hamam Aziziye Belediye Başkanı-
mızın göreve gelirken vaatlerine arasında yer
alıyordu. Kazandırdığımız bu hamam sayesinde
halkımızın hamam isteği olumlu bir şekilde
neticelenmiş oldu. Hem de bizler kazançlı bir
yatırım yapmış olduk. Aziziye Belediye Baş-
kanımız Muhammed Cevdet Orhan ve ekibi
birçok konuda olduğu gibi yine hamam konu-
sunda da desteklerini bizlerden esirgemediler. 

4-İşletmenizin bölge ekonomisine katkısı
nedir? Yeni yatırımlar yapmayı düşünüyor
musunuz?

Bora Park’ta yaklaşık olarak 75 kişiyi is-
tihdam etmekteyiz. Hangi açıdan bakarsak
bakalım bu aynı zamanda 75 aile demek

oluyor. Bu rakamı tedarikçilerimizle ve hizmet
verdiğimiz kişilerle birleştirdiğimizde ortaya
binin üzerinde bir sayı çıkıyor. Bu da
önemli bir istihdam alanının açıldığını gös-
teriyor. İlerleyen dönemlerde arzu ettiğimiz
şartlar oluşursa sağlık ve spor anlamında
yeni yatırımlar yapmayı hedefliyoruz.

5-Aziziye halkına mesajınız var mı?
Aziziye halkına teşekkür ediyorum. Bizi

bu memlekette bizi bağırlarına bastılar ve
bize sahip çıktılar. Bu tesisler bizim değil

onların. Bu tesislere sahip çık-
sınlar. Çünkü bölgeye kat-

ma değer sağlayan, di-
namo niteliğinde bir iş-
letme bölgelerinde hiz-
met vermekte. Bura-
dan bir müjdeyi daha
vermek istiyorum.
Aziziye Belediyemiz
ile birlikte üzerinde
çalıştığımız bir proje
var. Bu proje sa-
yesinde ekonomik
durumu spor yap-
mak için müsait
olmayan belli
sayıda ailemize
hizmet spor
yapma imkânı
sağlayacağız.

Modern spor ekipmanları, tecrübeli
ve uzman eğitmen kadrosu ile,
gerek yüksek hizmet standartları
gerekse hijyenik alanlar sunması
açısından üyeler tarafından yoğun
ilgi görmekte.

Aziziye İlçesi’nin sağlık yüzü olan Borapark Wellness Clup’ün
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Bora, hizmetlerini anlattı.

Aziziye’de 

Sağlığın 

Adresi 

Borapark Wellness Clup

Mehmet BORA
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A
ziziye Belediye Başkanı Mu-
hammed Cevdet Orhan,
kentsel dönüşüm çalışmala-

rını, belediye hizmetlerini, sosyal ve
kültürel faaliyetlerini değerlendirdi.
3,5 yıla aşkın görev süresince yaptığı
çalışmalar hakkında bilgi paylaşımında
bulunan Başkan Orhan, “Biz bu ilçeye
ve millete hizmete sevdalandık. Ver-
diğimiz sözleri birer birer yerine geti-
rirken, ilçemizin çehresini değiştirecek
yatırımlar yapmanın da gurur ve mut-
luluğunu yaşıyoruz.” dedi. Kentsel dö-
nüşümde dev adımlar atarak ilçeyi
adım adım dönüştürdüklerinin altını
çizen Başkan Orhan, yeni sosyal donatı
alanları ile birlikte asfalt ve çevre dü-
zenlemesi çalışmasıyla ilçenin cazi-
besini arttırdıklarını ifade etti. Ilıca’nın
adım adım dönüştüğüne vurgu yapan
Başkan Orhan, Dadaşkent’in ise ko-
nutlaşma bağlamında tercih edilen
merkezlerin başında geldiğini ve Er-
zurum’un en güzel yaşam merkezle-
rinden birisini oluşturduklarını belirtti.

DDöönnüüşşüümm  ttaamm  ggaazz::  334400  
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Ilıca’da inşaatı ve çevre düzenle-
mesi çalışması tamamlanmış 340 ko-
nutun hak sahiplerine verildiğini, 114
işyerinin önümüzdeki günlerde teslim
edileceğini belirten Başkan Orhan,
“Bu konutlar ilçemizin kentsel dönü-
şüm hızına daha da ivme katacak,
Ilıca termal turizm merkezi vizyonuyla
birlikte örnek bir yaşam merkezi ha-
line gelecektir. Bu noktada çalışma-
larımız sürüyor. Bir yandan mevcut
konutları teslim ettik, diğer yandan
dönüşüm çalışmalarına da hız vermiş
durumdayız. Yeşil Mahalle’de dönü-
şüm tamamlandı ve uygulanacak proje
üzerinde istişarelerimiz sürerken,

Bahçelievler için de TOKİ ile proto-
kolümüzü yaptık. Bu çalışmalarla Ilı-
ca’nın da yüzde75-80’lik kısmının dö-
nüşümü tamamlanmış olacak.” dedi.

YYeennii  ssoossyyaall  ddoonnaattıı  aallaannllaarrııyyllaa  

aazziizziiyyee  nneeffeess  aallııyyoorr

Ilıca’ya 25 bin metrekarelik dev bir
mesire alanı ve Dadaşkent’e de 4 bin
metrekare alan üzerine kurulu oyun
havuzlu park projelerinde sona geldik-
lerine işaret eden Başkan Orhan, “Bu
iki sosyal yaşam alanı ilçemiz için ha-
yata geçirdiğimiz önemli hizmetler ara-
sında yer alıyor. Bunların yanında 5
yeni parkı hemşehrilerimizin hizmetine
sunarken, mevcut parklarımızda da

peyzaj çalışması yaparak şehrin doku-
suna uygun, ferah sosyal donatı alan-
larına kavuşturduk. Artık hemşehrile-
rimiz boş zamanlarını daha ferah bir
ortamda değerlendirirken, çocuklarımız
için de zeminleri kauçuk döşemeli
oyun alanları oluşturduk. Bu şekilde
çocuklarımız daha hijyenik ortamlarda,
sağlıklı ve huzurlu bir şekilde oyun
oynayabiliyorlar.” ifadelerini kullandı.

BBaahhaannee  ddeeğğiill,,  hhiizzmmeett  üürreettiiyyoorruuzz

Asfalt ve rutin belediye hizmetleri
bağlamında da çalışmaların sürdüğünü
kaydeden Başkan Orhan, kentsel dö-
nüşüm ve inşaat sahaları dışında kalan
bölgelerde asfalt çalışması yaptıklarını
belirtti. Bu sezon ilçede asfalt ihtiyacı
olan bütün alanalara sıcak asfalt ça-
lışması yaptıklarına dikkat çeken Baş-
kan Orhan, “İlçemiz her geçen gün
gelişip, büyürken, bizim de iş yükümüz
ve sorumluluğumuz artıyor. Buna rağ-
men bizim hizmet felsefemizi oluşturan
‘bahane değil, hizmet üreteceğiz’ düs-
turuyla çalışmalarımızı sürdürüyoruz.
Vatandaşımızın ayağının toza ve çamura
gelmemesi için var gücümüzle çalışı-
yoruz. Hizmetin en güzeline ve en mü-
kemmeline layık olan hemşehrilerimize
en güzel hizmeti sunmak için ekip ar-
kadaşlarımızla birlikte gecemizi günd-
üzümüze katıyoruz.” diye konuştu.

AAzziizziiyyee’’nniinn  hheerr  kkööşşeessiinnddee  hhiizzmmeett  vvaarr

İlçenin Dadaşkent ve Ilıca’nın yanı
sıra 69 mahalle statüsündeki köyden

oluştuğunu da hatırlatan Başkan Or-
han, her yıl ihtiyaçlar gözönüne alı-
narak bütün  mahallelere yatırım yap-
tıklarını belirtti. Başta köy konağı ve
sosyal donatı alanları olmak üzere,
köylerin ortak ihtiyaçlarının da muh-
tarlarla işbirliği ve istişareli bir şekilde
belirlendiğini kaydeden Başkan Orhan,
“Muhtarlarımızla işbirliği içerisinde
çalışırken, zaman zaman ziyaretler
gerçekleştirerek en ücra köşedeki
vatandaşlarımızı bizzat dinliyoruz,
taleplerini alıyoruz. Hizmet vizyonu-
muzun temelini oluşturan, ‘Halka rağ-
men değil, halkla birlikte yönetim’
anlayışıyla hedefe emin adımlarla yü-
rüyoruz.” şeklinde konuştu.

AAzziizziiyyee  ççeekkiimm  mmeerrkkeezzii  oolldduu

Aziziye’nin gerek konutlaşma bağ-
lamında ve gerekse kamu yatırımla-
rında tercih edilen merkezlerin başında
geldiğini de sözlerine ekleyen Başkan
Muhammed Cevdet Orhan, şunları
söyledi: “İlçemiz konutlaşma bakımın-
dan Erzurum’da müteşebbislerin bi-
rinci tercihi haline geldi. Öyle ki, geç-
tiğimiz yıl il genelinde verilen yapı
ruhsatlarının yaklaşık yüzde 75’ini Azi-
ziye Belediyesi olarak biz verdik. Yine
son nüfus sayım sonuçlarına göre il
genelinde nüfusu artan tek ilçe Azizi-
ye’dir. İlçemizde yaşanan değişim ve
dönüşüm hamleleri Aziziye’nin cazi-
besini arttırdı ve örnek yaşam mer-
kezlerinden biri haline getirdi. Bunun
yanında yeni okullar ve kamu yatırım-
ları da ilçemizde şekilleniyor. Aziziye
çekim merkezi oluyor, örnek ve marka
bir kent kimliğine bürünüyor. Halkımız,
muhtarlarımız ve ekip arkadaşlarımızla
birlikte daha yaşanabilir bir ilçe he-
define emin adımlarla yürüyoruz.”

“Marka ilçe, marka belediye” hedefiyle yola çıkan Aziziye Belediye Başkanı
Muhammed Cevdet Orhan, ilçenin cazibesini artıracak yatırımların altına
imza atarak, Erzurum’un en güzel yaşam merkezlerinden birini oluşturdu.

AAzziizziiyyee  ÇÇeekkiimm  MMeerrkkeezzii  OOlldduu

Erzurum’un 
En Güzel Yaşam 
Merkezi Aziziye

Muhammed Cevdet Orhan



15Beyaz Masa: 444 9 125 WhatsApp : 0535 019 0191  -  www.aziziye.bel.tr

Aziziye Belediye Başkanı Mu‐
hammed Cevdet Orhan ve be‐
lediye meclis üyeleri, BB. Er‐

zurumspor’a nezaket ziyaretinde bulundu.
Kulüp Başkanlığına seçilen Mevlüt Doğan’a
başarılar dileyen Başkan Orhan,  mavi
beyazlı kulübün her zaman destekçisi ol‐
duklarını ve olmaya da devam edeceklerini
söyledi. Başkan Orhan, “Büyükşehir Be‐
lediye Erzurumspor, profesyonel futbolda
şehrimizin tek kulübü ve temsilcisi, onun
için her zaman yanındaydık ve yanında
olmaya da devam edeceğiz. BB Erzurums‐
por, şehrimizin dışa açılan en önemli kapısı
ve lokomoti�idir” dedi.

Kulüp binasına hayran  kaldılar

BB Erzurumspor’un beş yıldızlı mo‐
dern tesislerini ve yeni kulüp binasını
gezen Aziziye Belediye Başkanı Mu‐
hammed Cevdet Orhan ve meclis üyeleri,
Mavi‐beyazlıların sıcak yuvasına hayran
kaldı. Oldukça samimi bir havada geçen
ziyaret esnasında takıma bundan sonraki
müsabakalarında başarılar dileyen Baş‐
kan Orhan, “Spor şehri olan Erzurum’un
futbolda özlenen ve arzulanan süper
lig sevincini İnşallah bu sezon yaşata‐

cağına inancımız tamdır” diye konuştu. 
Başkan Orhan ve meclis üyelerinin ziya‐

retinden büyük bir memnunluk duyan Bü‐
yükşehir Belediye Erzurumspor Kulüp Başkanı
Mevlüt Doğan ise birlik beraberlik içinde ta‐
kımı başarıya ulaştıracaklarını söyledi. Şehrin
her kesiminden destek beklediklerini belirten

Başkan Doğan,  “Ben ve yönetici arkadaşlarım
büyük bir heyecan ve şevk ile çalışmalarımızı
sürdürüyoruz. Şehir olarak başarılı olmak
istiyorsak yediden yetmişe herkesin taşın al‐
tına elini koyması gerekiyor. Siyasilerimiz,
bürokratlarımız, taraftarımız ve basınımız
ile bütünlük içeresinde olursak başarı zaten

kendiliğinden gelecektir. Bu bağlamda tüm
Erzurumluları desteğe çağırıyorum. Aziziye
Belediye Başkanımızın da dediği gibi Bü‐
yükşehir Belediye Erzurumspor göz be‐
beğimizdir. Kendilerine yaptıkları nazik
ziyaretlerinden ve desteklerinden ötürü
teşekkür ediyorum” şeklinde konuştu.

BB Erzurumspor Gözbebeğimiz
Ocak ayında yapılan olağanüstü kongrede BB. Erzurumspor Başkanlığına seçilen Mevlüt Doğan’ı ziyaret ederek, ‘Hayırlı olsun’ dileklerini
ileten Aziziye Belediye Başkanı Muhammed Cevdet Orhan,  “BB Erzurumspor, futbolda hepimizin ortak paydası ve gözbebeğimiz” dedi. 

Erzurum Birinci Amatör Küme B
Grubunun lideri İdman Ocağı Beledi‐
yespor, beşte beş yaparak liderliğini ko‐
rudu. Mavi‐beyazlılar, liderliğin sevincini
ve galibiyetler serisinin coşkusunu Azi‐

ziye Belediye Başkanı Muhammed Cev‐
det Orhan ile paylaştı. Erzurum ASKF
ile Futbol İl Temsilciliğinin düzenlediği
Birinci Amatör Kümede ikinci yarının
ilk haftası İdman Ocağı Belediyespor,

farka gitti. Mavi‐beyazlılar, Tortumspor’u
5‐0’la geçerek, 5’te 5 yaptı. Antrenör
Yunus Aydın yönetimindeki İdman Ocağı
Belediyespor, Tortumspor, bu farklı ga‐
libiyetle liderliğini perçinleyerek, Play‐
Off yolunda dev bir engeli daha aştı. 15
puanla liderliğini devam ettiren Mavi‐
beyazlıların, gollerini Fatih Demir(2),
İhsan, Ahmet Çağlar ve Harun attı.

Başkan Orhan’a Forma Hediye Etti

Erzurumlu futbol severler arasında
‘Arjantin’ lakabı ile tanınan Mavi‐beyaz‐
lılar, galibiyet serisinin coşkusunu Aziziye
Belediye Başkanı Muhammed Cevdet
Orhan ile paylaştılar. Antrenör Yunus
Aydın ve yöneticiler ile takım kaptanları
Belediye Başkanı Orhan’ı makamında
ziyaret ederek, desteklerinden ötürü te‐

şekkür ettiler.  Aydın ve beraberindekiler,
Aziziye Belediye Başkanı Muhammed
Cevdet Orhan’a, 25 numaralı forma he‐
diye ettiler. Antrenör Yunus Aydın, “Azi‐
ziye Belediye Başkanımız Muhammed
Cevdet Orhan ve kulüp yönetimimizin
destekleri ile lig bitiminde mutlu sona
ulaşacağımıza inanıyorum. Bu farklı ga‐
libiyetten ötürü, futbolcularımı kutlu‐
yorum” dedi. Aziziye Belediye Başkanı
Muhammed Cevdet Orhan ise ilçede
faaliyetlerini sürdüren cirit takımlarına,
Termalspor hentbol takımına ve İdman
Ocağı futbol takımına destek verdiklerinin
altını çizerek, lig sonunda İdman Ocağı
futbol takımını şampiyonluk podyumunda
görmek istediklerini ifade etti. Orhan, bun‐
dan sonraki maçları için de İdman Ocağı
Belediyespor’a başarı dileklerini iletti.
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